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 17.12.2024פרוטוקול ישיבת ועד 
 

 17.12.2024תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד. 

, אביעד  מנחם אופיר, ערן פורת , ליאת מעוז, אלעד לוינטל אביטל בנשלום, נטע סיבוני גלילי, נוכחים: 
 יורם לוי. , פרי

 איתיאל חדד,  התנצלו: 

מנהל   –תושבת מדרשה, אסף נוימן  –זויה קומם  מנהלת ומזכירת היישוב,   - אורחים: יפעת וגנר 
 תרבות וחינוך קהילתי במדרשה. 

 זויה קומם  –  נושא החטופים במרחב הציבורי שילוט ב

מתוך דאגה לבריאות הנפש של הפעוטות והילדים הקטנים, מבקשת שלא להציב שלטים המתייחס  
לחטופים ולחטופות הנושאים תכנים קשים, בסמוך לגני שעשועים וגני הילדים. התמונות הויזואליות   
אשר מסמלות סבל וכאב אנושיים בעוצמה כה רבה, עלולים לפגוע בילדים הקטנים, אשר חסרים את  

יחד עם זאת, נכון וראוי לקדם שלטים שמביעים אהבה    נות שהמבוגרים שבנינו הספיקו לבנות.ההג
 ותקווה גדולה לחזרתם. החלק המאבקי צריך להיות מופנה אל השלטונות ולא למרחב של הילדים. 

התקיים דיון בהתייחס לבקשות אלו, מתוך ידיעה שישנם עוד תושבים שלא הרגישו בנוח לפנות  
 לוועד. 

 ההצבעה התקיימה בסוף הישיבה. 

 אסף נוימן – מחלקת תרבות וחינוך קהילתי הצגת תקציב  

, יעדים לשנת  2024תוכניות העבודה של התרבות והחינוך הקהילתי: סיכום שנת אסף הציג את 
 . , דגשים לפגישה של מטה מול מטה עם המועצה2025

 ועדת חינוך התחדשה בחברים וחברות חדשים, נצא לקול קורא גם לועדת תרבות מחודשת. 

 בהצלחה 

 אלעד ויפעת  –  2025תקציב 

 .  2025אושרה לשנת  – גביית ארנונה מס ועדת מקומי למבנים שאינם למגורים 

 הוצג סיכום בקשות התקציב מכלל המחלקות והן מופיעות בקובץ האקסל עליו מתבסס הועד בדיונים. 

 התקיים דיון לגבי רעיון לחסכון לטווח ארוך מתקציב היישוב עבור פרוייקטים משמעותיים. 

 הצבעה: 

 ₪?  50,000מי בעד להקצות כסף לחסכון לארוך טווח כפי שהוצג בישיבת הוועד בסכום של 

 1בעד: 

 5נגד: 

 2נמנע: 

 הבקשה נדחתה. 
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 אלעד לוינטל   – עדכון שוטף 

בינואר תתחיל לעבוד עדי פרץ, כמנהלת תחום קהילה. ועדת   –מנהלת תחום קהילה  .1
צה. עדי תתחיל במשרה חלקית, ושכרה  עו האיתור: נטע, אלעד, יפעת, אסף ואורית מהמ

 מטרות מועצתיות משוטפות.  והגדרת בשנה הראשונה יהיה מהמועצה, וכך גם הליווי 
התהליך תכנון של התב"ע ממשיך, צפויה פגישה ברמ"י בשבוע הבא, בה ישתתפו נציגי   .2

הצענו למועצה להתקשר   צים.מספר יועעם הועדת תכנון, הוועד, המועצה. אלעד נפגש  
יש להוסיף בתקציב השוטף    .להם רצון לכך  איןאיתנו לנושא שירותי הייעוץ, אך נכון להיום 

 . הערכה לליווי מקצועי לנושאי התכנון

 יפעת וגנר  – דיון בנושא שילוט במרחב הציבורי 

  הרבהלוועד מגיעות פניות פורמליות ולא פורמליות בנושא השילוט ברחב בציבורי. יש שיאמרו שיש 
 מידי שלטים, ויש שיאמרו שמעט מידי. 

ה  בברמה הקהילתית הוועד רוצה להביע תמיכה פומבית בהחזרת החטופים תוך התחשבות והקש
 להבנה משותפות. געה יים שיח קהילתי לשם הת לק עלתה האפשרו  לצרכי הקהילה השונים. 

 הוועד דייק את המדיניות נכון להיום והיא עלתה להצבעה: 

"הוועד מכיר בחשיבות השילוט התומך בהשבת החטופים ומבקש התחשבות בתליית השלטים  
במקביל, הוועד ימשיך לדון בעניין   לתנועה, ולא בסמוך לגני ילדים.   ושלא יפריעכך  במרחב הציבורי 

 זה מתוך הבנה שמדובר בנושא מורכב בקהילה". 

 . 4בעד הנוסח: 

 0לנוסח: מתנגד  

 3נמנע: 

 ניות זו אושרה בהצבעה והדיון ימשיך. מדי

 

 

 ר כתבה: יפעת וגנ
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